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Geachte dames en heren, 

In het vervolg op onze raadsinformatiememo d.d. 18 april 2019 informeer ik u verder over de 

ontwikkelingen van de aanleg van glasvezel in onze gemeente. 

 

Glasvezel en de gemeente 

Er zijn verschillende commerciële partijen die met hun eigen aannemers een glasvezelnetwerk  

wensen aan te leggen in de gemeente Schagen. De gemeente is hierbij geen opdrachtgever 

voor de aanleg van glasvezel. Het zijn initiatieven vanuit de marktpartijen zelf. Op basis van de 

Telecomwet moeten wij vergunning verlenen. Bij deze vergunning kunnen gemeenten wel 

voorwaarden opnemen. Net als vele andere gemeenten doet gemeente Schagen dit ook. 

Glasvezel is namelijk belangrijk, maar ook belangrijk is dat de vergunningen borgen dat de 

uitvoering van de werkzaamheden op een veilige, gecoördineerde manier gebeurt, met zo min 

mogelijke overlast alsmede schade aan de openbare ruimte. Ook zitten in de vergunningen 

kostencomponenten inbegrepen, zoals legeskosten, degeneratiekosten (het vergoeden van de 

schade aan de openbare ruimte) en beheerskosten (kosten van toezicht en projectleiding). 

 

Glasvezel binnen de bebouwde kom  

Kabeltex heeft het voornemen om, zodra het buitengebied gereed is, vervolgens de dorpen ’t 

Zand en Oudesluis te verglazen. Hiervoor is echter nog geen formeel instemmingsbesluit 

aangevraagd. KPN is van plan om begin 2020 te starten met het aanleggen van glasvezel in de 

kern Schagen. Overal waar nu nog geen glasvezel aanwezig is, wordt dit alsnog aangelegd. Zij 

hebben daar wel al een instemmingsaanvraag voor gedaan. Deze hebben we nog in 

behandeling. Wij zijn in een afrondende fase met KPN over de vergunningsvoorwaarden van de 

aanleg. De openbare ruimte in de bebouwde kom is kwetsbaar en het is belangrijk dat de 

uitvoering van de werkzaamheden op een veilige, gecoördineerde manier gebeurt, met zo min 

mogelijke overlast alsmede schade aan de openbare ruimte. KPN overweegt ook in een 

vervolgfase andere kernen te verglazen, zoals Warmenhuizen. 

 

Glasvezel buiten de bebouwde kom 

Buiten de bebouwde kom is al veel glasvezel aangelegd. Door FiberNH is glasvezel aangelegd 

vanuit het zuiden tot de lijn Stolperweg / Provincialeweg N248. FiberNH was hierbij het enige 

geïnteresseerde glasvezelbedrijf om hier een glasvezelnetwerk aan te leggen. Dit ligt anders in 

het buitengebied ten noorden van de Stolperweg / Provincialeweg. Daar zijn twee glasvezel-

bedrijven bezig. In dit gebied ontmoeten FiberNH (vanuit het zuiden) en Kabeltex (vanuit het 

noorden) elkaar. Zie bijgaande situatietekening. Aan beide glasvezelbedrijven heeft gemeente 

Schagen (in samenspraak met het Hoogheemraadschap) vergunning verleend, onder de 

voorwaarde dat beide glasvezelbedrijven gecoördineerd en met elkaar afgestemd in één 

werkgang de glasvezelkabel aanleggen. Dit wordt ook wel ‘combiwerk’ genoemd. 
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Oftewel, de berm gaat 1 keer open voor het aanbrengen van glasvezel van beide partijen, 

zodat de minste overlast en vooral schade optreedt aan de kwetsbare wegbermen van de 

gemeente en het hoogheemraadschap in het buitengebied. Tevens beperken we hiermee de 

kans op graafschades aan reeds aanwezige Nuts-leidingen, die daarmee tot storingen bij 

inwoners en bedrijven kunnen zorgen. 

 

Samenwerking FiberNH en Kabeltex 

Tussen FiberNH en Kabeltex is kennelijke onenigheid over de uitvoering van deze gezamenlijke 

aanleg (in één werkgang aanleggen van twee glasvezelkabels). Hierdoor kamt de uitvoering 

van het glasvezelnetwerk aldaar met vertraging. Het beeld wordt wel eens geschetst dat dit aan 

de gemeente Schagen te wijten zou zijn. Dit is niet juist. Wij zien juist graag dat de glasvezelkabels 

zo snel als mogelijk, maar wel veilig, gecoördineerd en met minimale schade, worden 

ingegraven. Daarvan profiteert iedereen. Inwoners, weggebruikers, glasvezelbedrijven, 

gemeente en het hoogheemraadschap. 

 

Bemiddelend gesprek 

Om FiberNH en Kabeltex weer te bewegen naar het gezamenlijke doel om het glasvezelnetwerk 

in het buitengebied (in een ‘combiwerk’) aan te leggen, zijn beide partijen op het gemeentehuis 

uitgenodigd om nadere tekst en uitleg te geven. Gemeente Schagen treedt hierin bemiddelend 

op. Dit gesprek vond donderdag 21 november 2019 plaats. Het was een constructief gesprek en 

de indruk is ontstaan dat beide partijen de uitvoering van de gezamenlijk aanleg spoedig gaan 

hervatten.   

 

Ik vertrouw er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

 

 

Hans Heddes 

 

 

 

Overzichtstekening  

 

Rood: Kabeltex  Groen: FiberNH – In noordelijk deel gemeente vrijwel geheel overlappend 

 

 


